
S SEJE PREDSEDSTVA OBČINSKEGA SVETA ZVEZE SINDIKATOV LJUBLJANA CENTER

Recimo bobu bob
Osrednji točki 59. redne seje predsedstva občin-
skega sveta Zveze sindikatov Ljubljana Center sta
bili obravnava informacije o organizacijah združe-
nega dela s področja gospodarstva, ki so prvo letoš-
nje trimesečje zaključile z izgubo, in o tistih OZD, ki so
v letu 1980 poslovale na meji rentabilnosti, ter delo-
vanje koordinacijskih odborov OO ZS v krajevnih
skupnostih.

V primerjavi z enakim ob-
dobjem lani se je izguba v
omenjenih delovnih organiza-
cijah povečala za 49 odstot-
kov in njihovo število od 9 na
23. Podatek je zelo zaskrblju-
joč in jasno kaže na poslabša-
nje gospodarskega položaja.
Gradivo pa ne obsega analize
stanja v družbenih dejavno-
stih, ker se tudi pri njih kažejo
vse večji primanjkljaji.

V razpravi je bilo opozorje-
no na številne pomanjkljivo-
sti inf ormacije, kot tudi na po-
manjkanje ostrih družbenih
ukrepov za sanacijo takšnega
stanja.

Enotno stališče predsed-
stva je, da je ocena preveč bi-
lančna, računovodska, da ne
zajema vsebine odnosov zno-
traj omenjenih OZD, kakor
tudi, da je prepozna. SDK bi
moral, na vsak način, dosti
prej posredovati takšne po-
datke, kakor tudi podatke o
stanju v družbenih dejavno-
stih. Potreba po celoviti oceni
stanja v delovni organizaciji

je nuja in potreba, saj je jasno,
da tudi iz neurejenih samou-
pravnih odnosov izvirajo eko-
nomske težave. Odgovornost
se vse preveč izgublja v labi-
rintu kolektivne odgovorno-
sti. Člani predsedstva so tudi
opozorili na to, da bo verjetno
nujno potrebno pristopiti h
konkretizaciji temeljnega pla-
na občine za to področje.

Smernic za sanacijo stanja
je dovolj, vendar pa ne znamo
vse skupaj uskladiti v enovit
in učinkovit dokument. Do-
govori se ne spoštujejo, so
poudarili člani predsedstva,
vendar kot kaže nimamo do-
volj poguma, da nastopimo
odločno proti kršiteljem.
Neučinkovitost strokovnih
služb je prevelika, tako da je
nedopustno, kot je slikovito
dejal predsednik Golavšek,
da ljudje na cesti vedo, kaj je
treba storiti, »super instituci-
je« pa ne. Opozorjeno je bilo
tudi na to, da so ocene, ki jih
posredujejo delovne organi-
zacije, nerealne, in se sprašu-

jejo, komu pravzaprav laže-
mo, in ali se ne zavedamo te-
ga, da sebe s tem potiskamo
še v večje težave.

Sindikalne organizacije v
teh okoljih bodo morale prev-
zeti odgovornost za takšno
stanje, poleg tega pa je po-
trebno začeti pametno upo-
rabljati institut posebnega
ukrepa družbenega varstva,
kajti obstaja nevarnost, da ga
bomo popolnoma razvredno-
tili.

Koordinacijski odbori dele-
gatov osnovnih organizacij
ZS v krajevnih skupnostih so
organizacijsko dobro postav-
ljeni, vendar pa jim manjka
vsebina, je bilo poudarjeno v
razpravi. Težko je najti skup-
ne interese. Ta ugotovitev in
posebnost občine, da je le sla-
bih 15 odstotkov delavcev v
OZD tudi krajanov te občine,
ovirajo razmah delovanja
koordinacijskih odborov, kot
je to predvideno v temeljnih
dokumentih.

Člani predsedstva so tudi
spregovorili o delovanju dele-
gatov občinskega sveta ZS
Ljubljana Center v družbeno-
političnem zboru in se dogo-
vorili, da bodo temu vpraša-
nju posvetili posebno sejo.
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